
             2023 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte söndag 26 nov 2023 kl. 11.00 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Torbjörn Eriksson, Martin Adelgren Thoren, Lena Backström Nordén, Margareta 

Höglund, Rolf Jonsson och Agneta Gidmark. 

Förhindrade att närvara:  Gunilla Nilsson, Pether Öhlén 

Adjungerad: Gunnel Crona. 

§ 95  Torbjörn  öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 96  Som ordförande valdes Torbjörn och som sekreterare Gunnel  

§ 97  Dagordningen fastställdes. 

§ 98  Som justeringsperson valdes Martin 

§ 99      Föregående mötesprotokoll följdes upp och lades till handlingarna               

§ 100  Lena gick igenom klubbens ekonomi som är fortsatt god, och årets resultat pekar på  

              ett plusresultat (+ 4. 298 kr) trots färre kurser under detta år och trots att klubben satsat 

              33 000kr på utbildningar av funktionärer.  

§ 101  Inkomna skrivelser: Begäran om instruktörsarvoden 

§ 102    Sektorernas rapporter:    

              Rally: hyr och tränar i Nordvik och Klass Arena. 

              Agility: tränar också i Nordvik, planerar för kurser, sökt tävlingar 12 -13 juni, samt  

              10/7 tävling klass II, och 8/8 tävling klass I. 

              Tävling: HBK har planerat tävlingar i maj och augusti.    

              Mental: ingen efterfrågan f.n. (Timrå BHK arrangerar MH o MT i stor omfattning).    

              Tjänstehund: inga kurser planerade i HBK:s regi (ingen efterfrågan från Försvarsmakten)    

              Hus:  Carina Norberg ansvarar. 

              Kök:  Lennart Högel är inköpsansvarig åt alla sektorer. 

              Ungdom: enl. uppgift träffas ungdomsgruppen på söndagarna. 

              Anläggning: Patrik Wallgren Bygg är anlitad för skottning av området i vinter.  

 

§ 103    Beslut tagna via styrelsens sms grupp 

              - reseersättning beviljad till Ann Hammarström (instruktörsutb) 

              - Schäferklubben Härnösand beviljad ha ett medlemsmöte 1 dec i HBK:s stuga 

              - BokaMera app finns nu i funktion. Klubbmedlemmar kan nu boka klubblokalen 

                via mobiltelefon max två timmar.  



 

§ 104    Distriktsmöte- ingen rapport fanns 

§ 105     Övriga frågor- Martin informerade om att agilitysektorn kommer ansöka om 

               fyra kvällstävlingar 2024. 

               Hemsidan- Lena informerade om kommande hemsida via Loopia. (HsandsBHK.se) 

               Carina resp. Catharina har behörighet till klubbens hemsida.  

               Face Book - Diskuterades informationsvägar via FB som är mkt använda o snabba: 

               Föreslog Lena att man kan kopiera sina FB inlägg och lägga in på HBK:s hemsida 

               samtidigt för att öka informationsvärdet på hemsidan. 

               Föreslogs att vi borde skapa en guide för användning av klubbens  

               sociala medier.  

               Nycklar och Larm-   Diskuterades att skaffa en nyckelgömma-   inget beslut togs. 

               Handtaget i ytterdörren – har lossnat en gång men blev åtgärdat. Torbjörn har 

               efterlyst ett serviceavtal med Nylunds lås. 

               HUS- behov av gemensamma rutiner finns. Styrelsen beslutade att sekreteraren i HBK  

               kallar alla instruktörer till ett instruktörsmöte 3 december kl 11.00 för diskussion kring 

               planering på kort och lång sikt, ekonomiska rutiner mm. (Lena medverkar) 

               Vidare beslutades att HBK bekostar inköp av 4 föreläsningar från SFR enl förslag från  

               HUS, men att HBK inte uppgraderar klubbens digitala/tekniska utrustning innevarande år. 

               (ej installation av bredband, ej TV inköp ).      

      

§106      Datum för nästa styrelsemöte 4 januari 2024 kl. 18.00  

§107    Beslutades årsmötesdatum till 25 februari 2024   kl. 14.00 i klubbstugan 

 

 

Ordförande  Sekreterare  Justerare  

Torbjörn Eriksson Gunnel Crona           Martin  


